______________ Court of Washington, County/City of _______________
华盛顿州 县/市法院
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诉
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SID: 	
SID：
DOB: 	
出生日期：
	No. 	
编号
Notice of Ineligibility to Possess a Firearm (NTIPF)
无资格持有枪支通知(NTIPF)
Clerk’s Action Required: DOL and WSP
书记员需要采取的行动：DOL和WSP


To the Defendant:
致被告：
You have been convicted OR found not guilty by reason of insanity (NGRI) on (date) __________ of:
您已于以下日期被判定犯有以下罪行或因精神失常而被判无罪(NGRI)：（日期）    ：
[  ]  possession under RCW 69.50.4011, 69.50.4013, 69.50.4014, or 69.41.030;
	根据RCW 69.50.4011、69.50.4013、69.50.4014或69.41.030持有； 
[  ]  the following crime/s committed against a family or household member or an “intimate partner” as defined by law at the time of the crime: [  ] Fourth Degree Assault  [  ] Coercion  
[  ] Stalking  [  ] Reckless Endangerment  [  ] Criminal Trespass in the First Degree [  ] Violation of a Protection Order or No-Contact Order restraining the person or excluding the person from a residence  [  ] Harassment committed on or after June 7, 2018;
	针对家庭成员或或同住者“亲密伴侣”（根据法律定义）实施的以下罪行：[-] 四级攻击 [-] 胁迫 
[-] 跟踪 [-] 鲁莽危害 [-] 一级非法侵入 [-] 违反限制或禁止进入某一住所的保护令或禁止接触令， [-] 2018年6月7日或之后实施的骚扰；
[  ]  the following misdemeanor or gross misdemeanor crime/s not included above, and committed on or after July 23, 2023: [  ] Domestic Violence (RCW 10.99.020)  [  ] Stalking  
[  ] Cyberstalking  [  ] Cyber Harassment, excluding when committed solely pursuant to the element set forth in RCW 9A.90.120(1)(a)(i)  [  ] Harassment  [  ] Aiming or Discharging a Firearm (RCW 9.41.230)  [  ] Unlawful Carrying or Handling of a Firearm (RCW 9.41.270)  
[  ] Animal Cruelty in the Second Degree committed under RCW 16.52.207(1)  [  ] any “prior offense” as defined in RCW 46.61.5055(14) if committed within 7 years of a conviction for any other prior offense under RCW 46.61.5055; or
	2023年7月23日或之后实施的以下轻罪或严重轻罪（不包括上述罪行）：[-] 家庭暴力(RCW 10.99.020) [-] 跟踪 [-] 网络跟踪 [-] 网络骚扰，不包括仅根据RCW 9A.90.120(1)(a)(i)中规定的要素实施的行为 [-] 骚扰 [-] 瞄准或开枪(RCW 9.41.230) [-] 非法携带或处理枪支(RCW 9.41.270) [-] RCW 16.52.207(1)下的二级动物虐待行为 [-] RCW 46.61.5055(14)中定义的任何“前科”，如果在因RCW 46.61.5055规定的任何其他前科被定罪后7年内犯下；或
[  ]  a violation of the provisions of an order to surrender and prohibit weapons, an extreme risk protection order, or the provisions of any other protection order or no-contact order not included under RCW 9.41(a)(i) (B) or (E) restraining or excluding the person from a residence, committed on or after July 23, 2023.
	在2023年7月23日或之后违反上交和禁止武器令、极端风险保护令或RCW 9.41(a)(i) (B)或(E)中未包含的任何其他限制或禁止当事人进入住宅的保护令或禁止接触令的规定。
You must immediately surrender all firearms and any concealed pistol license/s. You may not possess, own, or have under your control a firearm and under federal law any firearm or ammunition or a concealed pistol license until your right has been restored. Violation of these laws is a felony pursuant to RCW 9.41.040.
您必须立即交出所有枪支和任何隐蔽持枪证。在您的权利恢复之前，您不得持有、拥有或控制任何枪支，且根据联邦法律，您不得持有任何枪支、弹药或隐蔽持枪证。根据RCW 9.41.040，违反这些法律属于重罪。
This document has been read to the Defendant.
本文件已向被告宣读。

Dated:				
日期：		Judge/Commissioner/Pro Tem
		法官/助理法官/临时法官
		Print Name: 	
Defendant’s Signature		请工整填写姓名：
被告签名
[  ] A copy of the Defendant’s driver’s license or identicard is attached, or
     附上被告驾驶执照或身份证的副本，或
[bookmark: _Hlk104883887]Defendant’s Name: (last) 	 (first) 	 (middle) 	
被告姓名：（名字） 	 （姓氏） 	 （中间名）
List any aliases: 	
列出所有别名：
Residential Street Address: 	
住宅街道地址：

City:  	 State: 	 Zip: 	
城市：  	 州： 	 邮编：
Date of Birth (month/day/year): 	 Driver’s License/ID #: 	
出生日期 （月／日／年）： 	 驾驶执照/ID号：
Race: 	 Sex:	 Weight: 	 Height: 	 Eyes: 	  Hair: 	
种族： 	 性别：	 体重： 	 身高： 	 眼睛： 	  头发：
Court NCIC #: 	
法院NCIC编号：

Submit to: Dept. of Licensing, Business & Professions Firearms Unit, firearms@dol.wa.gov, 
(PO Box 9649, Olympia, WA 98507-9649) and Washington State Patrol Firearms Background Check Program, fbdindices@wsp.wa.gov.
提交至：证照局商业与职业枪支组，firearms@dol.wa.gov，（PO Box 9649, Olympia, WA 98507-9649）和华盛顿州巡逻队枪支背景调查计划，fbdindices@wsp.wa.gov。
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